

Pray for our MPs 为国会议员祷告

1. 为着国会议员祷告，求上主引导他们有清晰的洞察力，看见——

- 联邦宪法与回教教义没有冲突。
- 我们不需要两套不同的刑法来对待不同的族群。
- 我们已经有一套民事和刑事法，秉公执法足以维持公义社会的运作。
- 在联邦宪法规范下的现有回教法位置是合宜的。强行实施伊刑法会为联邦宪法及国家整体带来无可修补的破坏。

Pray for all the MPs that God will grant them clear insights to see—

- Federal Constitution does not contradict the spirit of Islam.
- We do not need two sets of criminal laws for two different groups of citizens.
- If the existing civil and criminal laws are exercise with justice, we can uphold the justice of our society.
- The existing place of syariah law within our Federal Constitution is appropriate. To implement Islamic Criminal Code forcefully will destroy our Federal Constitution and our nation as a whole.

2. 为着从政人士祷告，祈求上主引领他们——

- 有决心和勇气捍卫建国契约及联邦宪法。
- 清晰的看见伊刑法并非国家唯一的课题。
- 化更多心力回应广大人民面对的问题，如：马币疲软、经济滑落及消费税所带来的连锁反应；贪污滥权；犯罪活动；教育水平及环保等问题。

Pray for politicians that God will guide them—

- To defend our Social Contract and Federal Constitution with determination and boldness.
- To see clearly that Islamic Criminal Code is not the only national agendas we are facing now.
- To devote their energy to respond to wider national issues which affect the rakyat...